

International Art Call

Love in red
Collective Art Exhibition



Project Overview

The Ashée Project invites contemporary visual artists to participate in the exhibition “Love in Red”, a show dedicated to the many forms, intensities, and contradictions of love. The exhibition seeks to explore this universal feeling as a vital force, a memory, a desire, a loss, and an encounter.

“Love in Red” will be a space for dialogue between diverse perspectives and visual languages – where color, emotion, and human presence become territories of creation and reflection.

Objective

To reflect on love as a transformative energy – on the beauty and vulnerability that arise from human connection. Works with personal, social, or symbolic perspectives will be valued, whether poetic or conceptually contemporary.

Participants

The call is open to **10 artists** of any nationality and age, working in painting, photography, sculpture, installation, video art, or mixed media.

Requirements

- Submit **3 to 5 works** with technical details (title, medium, size, year).
- Include a short **artist statement** (max. 300 words).
- Attach an updated **artistic CV**.
- For video or installation works, include a viewing link.

Selection and Exhibition

The selection will be carried out by the Ashée curatorial team. Selected works will be exhibited at **Ashée – Regus, Zurich**, and featured on the project’s online platform.

Participation Fee

Selected artists will be asked to pay a **participation fee of 300 Swiss francs (CHF 300)**, which includes:

- Curation and management costs.
- Promotion on Ashée's website and social media.
- Design and publication of the digital catalog.
- Individual promotional support within the exhibition.

Key Dates

- **Call published:** December 10, 2025
- **Submission deadline:** January 10, 2026
- **Selected artists announced:** January 25, 2026
- **Exhibition opening:** February 2026
- **Vernissage:** Thursday, January 22
- **Finissage:** Thursday, February 26
- **Submission of information (CV and proposal of 5 works):** December 10, 2025
- **Pre-coordinated delivery deadline:** Until Thursday, January 8

Submission

Please send your proposal to: eferrer@usal.es
Subject line: "Love in Red - [Artist's Name]"

About Ashée

Ashée is an international platform that promotes dialogue between artists, cultures, and contemporary languages, creating spaces for exhibition, exchange, and collaboration.

Asheé

connecting art & cultures



Internationale Kunstauschreibung

„Liebe in Rot“
Gemeinschaftskunstausstellung



Projektbeschreibung

Das Projekt **Ashée** lädt zeitgenössische bildende Künstler*innen ein, an der Ausstellung **Liebe in Rot** teilzunehmen – einer Schau, die den vielen Formen, Intensitäten und Widersprüchen der Liebe gewidmet ist. Die Ausstellung erforscht dieses universelle Gefühl als Lebensenergie, Erinnerung, Sehnsucht, Verlust und Begegnung.

„Liebe in Rot“ ist ein Raum für den Dialog zwischen unterschiedlichen Blickwinkeln und visuellen Sprachen – wo Farbe, Emotion und menschliche Präsenz zu Orten der Schöpfung und Reflexion werden.

Zielsetzung

Reflexion über die Liebe als transformative Energie – über die Schönheit und Verletzlichkeit, die aus menschlichen Beziehungen entstehen. Besonders geschätzt werden Werke mit persönlicher, sozialer oder symbolischer Perspektive, ob poetisch oder konzeptuell zeitgenössisch.

Teilnehmende

Die Ausschreibung richtet sich an **10 Künstler*innen** aller Nationalitäten und Altersgruppen, die in den Bereichen Malerei, Fotografie, Skulptur, Installation, Video oder Mixed Media arbeiten.

Teilnahmebedingungen

- Einreichung von **3 bis 5 Werken** mit technischen Angaben (Titel, Technik, Maße, Jahr).
- Kurzes **Künstlerstatement** (max. 300 Wörter).
- **Aktueller künstlerischer Lebenslauf**.
- Bei Video- oder Installationsarbeiten bitte einen Ansichtslink beifügen.

Auswahl und Ausstellung

Die Auswahl erfolgt durch das Kuratorenteam von **Ashée**. Die ausgewählten Werke werden in **Ashée – Regus, Zürich** präsentiert und auf der Online-Plattform des Projekts veröffentlicht.

Teilnahmegebühr

Ausgewählte Künstler*innen zahlen eine **Teilnahmegebühr von 300 Schweizer Franken (CHF 300)**, die Folgendes beinhaltet:

- Kuratorische Betreuung und Organisation.
- Veröffentlichung auf der Website und den sozialen Medien von Ashée.
- Gestaltung und Veröffentlichung des digitalen Katalogs.
- Individuelle Promotion innerhalb der Ausstellung.

Wichtige Termine

- **Veröffentlichung der Ausschreibung:** 10. Dezember 2025
- **Einsendeschluss:** 10. Januar 2026
- **Bekanntgabe der Auswahl:** 25. Januar 2026
- **Ausstellungseröffnung:** Februar 2026
- **Vernissage:** Donnerstag, 22. Januar
- **Finissage:** Donnerstag, 26. Februar
- **Einreichung der Informationen (Lebenslauf und Vorschlag von 5 Werken):** 10. Dezember 2025 Vorherige koordinierte Lieferung: Bis Donnerstag, 8. Januar

Einreichung

Bitte senden Sie Ihre Bewerbung per E-Mail an: eferrer@usal.es
Betreff: „Liebe in Rot – [Name der/des Künstler*in]“

Über Ashée

Ashée ist eine internationale Plattform, die den Dialog zwischen Künstler*innen, Kulturen und zeitgenössischen Ausdrucksformen fördert und Räume für Ausstellung, Austausch und Zusammenarbeit schafft.

Asheé

connecting art & cultures

